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      Аннотация

    
        
          Объектом исследования является управление дебиторской задолженностью на предприятии ПАО «МегаФон». 
Цель работы – разработка практических рекомендаций по совершенствованию управления дебиторской задолженностью ПАО «МегаФон». 
В процессе исследования проводились: определение общей характеристики ПАО «МегаФон», анализ финансового состояния предприятия, анализ дебиторской задолженности, оценка эффективности управления дебиторской задолженностью ПАО «МегаФон». 
В результате исследования был выявлен ряд проблем на предприятии, для решения которых предложены рекомендации по совершенствованию управления дебиторской задолженностью. Была обоснована эффективность применения рекомендаций для ПАО «МегаФон» по результатам расчета показателей эффективности управления дебиторской задолженностью.
        

        
          The object of the research is the management of accounts receivable at the enterprise of PJSC MegaFon.
The purpose of the work is to develop practical recommendations for improving the management of receivables from MegaFon PJSC.
In the course of the study, the following was carried out: determination of the general characteristics of PJSC MegaFon, analysis of the financial condition of the company, analysis of accounts receivable, evaluation of the management efficiency of accounts receivable of PJSC MegaFon.
As a result of the study, a number of problems in the enterprise were identified, for the solution of which recommendations were made to improve the management of receivables. The effectiveness of the application of recommendations for PJSC “MegaFon” based on the results of the calculation of indicators of management efficiency of receivables was justified.
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